



EN: The quality of the main frame is very lightweight as well as bendy and flexible for small fingers/ Lenses are polarized 100% UV protection, category 3/ They will maintain all colours, while reducing the intensity of the light, providing better contrast and protection from glare/ Provides extra protection from both visible and UV light/ This means that they will block out 80%+ of light/ Konges Sløjds beautiful products assure comfort, quality and social responsibility/ This is not a toy.

DK: Søjlets kvalitet er meget let, bøjeligt og fleksibelt til små fingre/ Linserne er polariserede 100 % UV-beskyttelse, kategori 3/ De bevarer alle farver, samtidig med at lysets intensitet reduceres, hvilket giver bedre kontrast og beskyttelse mod blænding/ Giver ekstra beskyttelse mod både synligt lys og UV-lys/ Det vil sige, at de blokerer for 80 % af lyset/ Konges Sløjds smukke produkter er ensbetydende med komfort, kvalitet og socialt ansvar/ Dette er ikke legetøj.

CN: 镜架的重量非常轻，非常柔和灵活，适合儿童的小手使用/ 偏光镜片，100%防紫外线，透射比3级/ 本产品在使用时能维持视觉看到的原有颜色，同时降低光线强度，提供合适的颜色对比度、滤除眩光/ 提供额外的保护，防紫外线和强光/ 也就是说，本产品能阻挡80%以上的光线/ Konges Sløjds的产品性能卓越、使用舒适，我们制造关注社会责任的商品/ 本产品不是玩具。